
 

Minnesanteckningar vid medlemsmöte med  

PRO Västra 2021-10-20 

Ordf. Dettmar Wihlborg öppnade mötet och önskade alla och speciellt sju nya medlemmar 
välkomna. Ett speciellt välkomnande riktades till dagens gäst Ingela Sundberg. 

P.g.a. pandemin blev detta det första medlemsmötet efter vi höll vårt årsmöte i februari 
månad ifjol.  Lokalen var nästan fullsatt trots att pandemin inte är över. Stora utbrott i bl.a. 
Lettland, England och Finland. Nu är våra aktiviteter i full gång.  

Den uppgjorda dagordningen godkändes.  

 

Skrivelser  

PRO Distriktet  

Ordf. för PRO Skåne Jan Andersson skriver: 

Pandemin är inte över. Fortfarande smittas personer av covid -19, men i takt med att allt fler 
har vaccinerats har det blivit möjligt att öppna upp Sverige igen. När jag skriver dessa rader 
har inte 29 september infallit. Då är det meningen att de flesta restriktioner ska släppas. Det 
blir möjligt att träffas igen. Samtidigt skärper Folkhälsomyndigheterna kraven på 
vaccination. Personer som är ovaccinerade rekommenderas att hålla sig borta från större 
offentliga arrangemang och privata tillställningar. PRO:s möten tillhör den senare kategorin. 
Många föreningar har hållit igång med utomhusarrangemang och flera föreningar har också 
börjat med att träffas inomhus. Det är bra, men det gäller fortfarande att hålla avstånd till 
varandra och vaccination rekommenderas starkt utifrån det som Folkhälsomyndigheten har 
sagt. Att ungdomar nu ska vaccineras ner till 12 år är bra. Vi i PRO vill också att vi som är 
äldre ska erbjudas en tredje spruta. När det gäller intressepolitiken har pensionsfrågan börjat 
få allt större uppmärksamhet. Pensionerna är alltför låga. Därför måste avgifterna till 
pensionssystemet höjas snarast. I Danmark blev pensionerna en valfråga som spelade en stor 
roll i valrörelsen och avgjorde valet. Vi arbetar för att det också ska bli så i Sverige. 
Äldreomsorgen är en annan viktig fråga. Brister har uppdagats under pandemin. Det finns 
alltför många tillfälligt anställda inom omsorgen. Den äldre får möta alltför många ansikten. 
Minutscheman inom hemtjänsten gör att den enskildes behov inte kan tillgodoses. Därför 
måste äldreomsorgen få mer resurser många år framåt.  

 

 



 

Distriktets kombinerade års- och höstmöte hålls den 28 oktober . Dettmar Wihlborg och 
Tommy Johansson representerar vår förening. 

Ordf. läste därefter en rolig och tänkvärd anekdot med rubriken ”Hantverkaren”. 

PRO Riks 

PRO:s kongress 2022 genomförs den 17-19 juni i Upplands Väsby. Motioner skall ha kommit 
in senast den 2 december. 

Utbildningsmaterialet ”Försök inte lura mig !”som tagits fram i samarbete med Polisen 
uppdaterades våren 2020. Berättar om bedrägerier mot äldre och materialet finns att läsa om 
på pro.se> Hälsa, friskvård, och konsumentpolitik> Försök inte lura mig.  

Nätverksträffen ”Gilla din ekonomi” med temat: Privatekonomi – vilken kunskap behöver 
konsumenter idag ?” hålls den 25 november på plats på Finansinspektionen i Stockholm 
alternativt digitalt. 

PRO Mervärdes erbjudande :  

Under november får du som medlem i PRO köpa 3 utvalda pocket för 159 kr. hos Adlibris.  

20 % rabatt på din beställning hos Ellos, gäller även rea- och kampanjpriser. 

 

Ordf. läste därefter en rolig och tänkvärd anekdot med rubriken ”Hantverkaren”. 

 

Rapporter 

Bussresa till Malmö för att se ”Sound of Music” är bokad till den 16 resp. 30 januari 2022. 
Finns biljetter kvar i två olika prislägen.  

Senast vi hade en julfest var 2019, men nu blir den av den 2 december, dock utan julbord och 
dans. Blir istället med glögg, en riklig jullandgång, underhållning samt kaffe och tårta till en 
kostnad av 200 kr./person.  Anmälningslista fanns på expeditionen efter mötet. 

Den 25 oktober kommer vi att kunna lyssna på Elvis4ever och Minneskvintetten  på Stora  
Folkets Hus. Biljetter kan köpas för 100 kr. och då ingår kaffe och kaka.  

KPR har inte hållit några möten sedan 2019.  Ingen information har funnits tillgänglig om 
vad som har hänt under pandemin. De anser att det saknas förutsättningar för att möte skall 
kunna hållas under hösten (även om det skulle kunna ske digitalt). 



Styrelsen har redan planerat 2022 och bokat in dagar för möten, tura, pubafton, fester och 
t.o.m. lucia.  Resekommittén träffas och funderar på resor under året. Resa till Christiania 
planeras till våren och även en resa med övernattning. 

Julmarknadsresan till Stettin i Polen som var planerad till den 23 november blev tyvärr 
inställd .  

Styrelsen ser gärna fram emot förslag och tips för verksamheten. 

Vår medlem Karin Johannesson har haft kontakt med Stadsbiblioteket och anordnat en 
guidad visning den 25 november på eftermiddagen. Blir kanske uppslag för oss att starta en 
läsecirkel. 

Almanackor för 2022 finns att köpa till en kostnad av 30 kr för förtroendevalda och 50 kr. för 
övriga.  

Dettmar Wihlborg och Bo Westerlund höll i frågetävlingen PRO Vetarna med 12 olika 
ämnesområden. Läste upp ett antal frågor som exempel. Vi i vår förening borde kunna få 
ihop ett lag som består av 3 ordinarie och 1 reserv. PRO i Häljarp har 2 lag.  

Övriga frågor 

Ordf. efterlyste fler personer som kan hjälpa till i festkommittén. Även hjälp som kan sköta 
diskningen efter våra fester efterlystes, mot ersättning. Inga övriga frågor framkom. 

Efter fika fick vi lyssna på duktiga och underhållande Ingela Sundberg under rubriken 
”Sirliga sanningar och lagom lite lögn”. 

Lottdragning följde och därefter tackade ordf. för visat intresse. Nästa gång vi ses blir den 17 
november,, då vi får besök av en ukuleleorkester. 

 

Vid pennan 

Eva Holm 


